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Z A P I S N I K 

SA XI.  SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE 

 

održane dana 29. rujna  2022.g. ( četvrtak) u  Gradskoj  vijećnici 

s početkom u 09,00 sati 

 

Sjednici nazočni: 

 

1. Matej Gušćić-predsjednik  

2. Eugen Dabo      

3. Smiljana Čemeljić-Šuljić 

4. Marin Datković 

5. Aleksij Škunca 

6. Teo Veličan 

7. Mladen Tamarut 

8. Ante Dabo  

9. Tomislav Vidas  

10. Vesna Šonje Allena 

11. Antonio Datković 

12. Josip Škunca 

 

Odsutni vijećnici: 

 

1. Zlatko Vidas 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Matej Gušćić otvorio je sjednicu, pozdravio sve nazočne 

i nakon što je izvršio prozivku kojom je utvrđeno da je sjednici nazočno 12 (dvanaest) od 13 

(trinaest) vijećnika, pozvao gradonačelnika Ivana Daba  da izvijesti vijećnike o aktivnostima 

gradske uprave od zadnje održane sjednice. 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

- 12.7. održan je  sastanak sa Antom Gverićem Državni arhiv Zadar, ugradnja ormara u 

arhivi, 

- 14.7. održan je sastanak sa Enesom Jurić, Porezna uprava Gospić radi dobivanja 

statusa porezne ispostave u Novalji, prijedlog za unapređenje i upućivanje inicijative, 

- Sastanak sa Martinom Brmbolić, hitna medicina, Sigurna Hrvatska, inicijativa za 

otvaranje turističke ambulante u Novalji, 

- 22.7. državni tajnik u Ministarstvu pravosuđa Sanjin Rukavina, tema obnova z.k., 

raspisivanje natječaja za javnog bilježnika, sutra će biti definiran datum raspisivanja 

natječaja, 

- Sastanak u Ministarstvu zdravstva, mreža laboratorija, problem transporta iz Novalje, 

- 25.7. Autotrans - Arriva, ugovor o subvenciji redovne međužupanijske linije Povljana 

–Zagreb-Povljana, 

- Uređenje odnosa na autobusnom kolodvoru Novalja, 

- Solarne elektrane; Osnovna škola, Komunalije, mogućnost postavljanja panela na 

vodospreme, 

- 28. 7. Dominik Paparić, Ministarstvo regionalnog razvoja, program za 2022. i plan za 

2023.godinu, 
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- 29.7. Župan Ernest Petry, Zavod za prostorno uređenje  preuzimanje neriješenih 

predmeta iz Novalje, 

- 10.8. ministar graditeljstva Ivan Paladina, zaključivanje ugovora o darivanju 

nekretnine za zgradu policije u Novalji, 

- 1.9. Župan Ernest Petry, premještaj županijskih službi, 

-   Zdravko Barač iz Ministarstva poljoprivrede, tema  manifestacija Paška ovca i paški 

sir s prijedlogom da se održi dva dana s ocjenjivanjem grla i stada, 

- 6.9. Ministarstvo pomorstva, prometa i veza, Primorska ulica, pokrenut natječaj i idući 

tjedan očekujemo potpis novog ugovora koji bi bio na 45 mil. kuna i u cjelosti zatvara 

investiciju, 

- Ministarstvo rada i socijalne skrbi, provedba zakona, 

- Domovi za starije osobe s kapacitetom 60-100 osoba, 

- Moguće lokacije su zgrada policije, prostor Slobodana Trcola, prostor Kadene, 

- Poticanje mjere zapošljavanja invalidnih osoba; u Stomorici su zaposlene dvije takve 

osobe i mi to možemo izdržati ali ako postoji linija zašto je ne iskoristiti, 

- Gradski muzej, dobili smo potvrdu za osamostaljenje muzeja, 

- 9.-11. 9. Mikulov, potpis Povelje o prijateljstvu; bila je naša delegacija u Mikulovu i u 

narednim danima idemo s pismom namjere, 

- 12.9. posjeta bivšeg gradonačelnika Abenberga i obnova prijateljstva, 

- Toma Zidić, izrada dokumentarnog filma o Lunjskim maslinicima, prijava na natječaj, 

Ministarstvo kulture i TZ bi se uključili s oko 50 000 kuna i podržali projekt, 

- 13.9. ŽUC i plan za 2023. godinu; podzid u Lunu, parcelacijski elaborat rotora Caskin 

put-Anđelka, cesta DC106, rotor južni ulaz u Novalju, sanacija ceste Metajna –

Novalja,  

- Aglomeracija, do iduće sezone sanacija situacije na području Zubovići –Kustići, 

- 15.9. Crveni križ, utemeljenje CK Novalja, 

- 16.9. Promel projekt; u izradi ideja prometnice Žigljen-Pag-Novalja-kamp Straško 

ovih dana izabrat ćemo izvođača projekta, 

- 19.9. Romana Vukadin, konferencija mladih, 

- Rajko Horvat projekt u izradi rotor južni ulaz, elaborat vođenja prometa kroz grad, 

- Projekt obilaznice kroz Novaljsko polje, rotor Žigljen – a/c Straško, 

- Projekt izrade naplate parkiranja u naselju Gajac, 

- 20.9. udruga Providenca, obilježavanje Dana starijih osoba 1.10. štand na Loži, 

- HEP Elektrolika plan za 2023. godinu, 

- Nnm Novalja stavljanje podzemnog kabela, 

- Izgradnja trafostanice za ribarsku luku, Staru Novalju, poslovnu zonu i pročišćivač 

otpadnih voda Vrtić, 

- 21.9. Urbanistički Institut, 

- 22.9. Arburoža, plan aktivnosti za 2023.godinu, kroz 4 ugovora i ugovor za izgradnju 

zidova Grad je utrošio 2.700 000 kuna, a u 2023. godini predviđa se 3.200 000 kuna 

uz povećanje aktivnosti, 

- PBZ, aktivnosti za 2023. godinu i donacija Udugi Providenca 25. 000 kuna, 

- Katastarske izmjere; obnova zemljišnih knjiga je ponovo započela u travnju na način 

da je dva dana u tjednu u Novalji, 

- Za smještaj policajaca izdvojili smo 200 000 kuna, 

- Dodjela jednokratne financijske pomoći ovčarima ukupno 181 440 kuna isplaćeno u 

cjelosti, 

- Buka u zoni Zrće; postavljanje limitatora 174 000 kuna, 

- Dobivena je suglasnost za uvođenje produženog boravka djece u školi s time da Grad 

izdvaja 30 000 kuna mjesečno, zahtjev Ministarstvu će biti upućen sutra, 
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- Logoped, zahtjev će biti podnesen sutra, 

- Od 7. srpnja održano je 12 kolegija gradonačelnika i suradnika, 

- 10 koordinacija gradonačelnika i klubova na plaži Zrće, 

- 10 koordinacija gradonačelnika, TZ i žurnih službi, 

- Komunalno redarstvo imalo je 4 komunalna izvidnika, 9 komunalnih redara i 4 

zaštitara, 

- Od 26. rujna matičar u Novalji ima ovlaštenje, 

- Pokrenute su aktivnosti oko otvaranja područnog vrtića u Zubovićima, 

- Ribarskog inspektora od 01. studenog preuzima Ministarstvo, a mi osiguravamo 

uvjete, 

- Rezultati turizma u pravih 9 mjeseci su veći od rezultata 2019. godine, tj. za 6,5% više 

dolazaka, 8,8% više ostvarenih noćenja. 

 

AKTUALNI SAT 

 

Vijećnik Ante Dabo 

Ustroj prometa i rotor Anđelka na Caski je već imao lokacijsku dozvolu. Rađene su dvije 

godine studije sa Fakultetom prometnih znanosti za promet u gradu s namjerom prezentacije 

široj javnosti.  

Da li se ta studija planira prezentirati i hoće li iz te studije proizići projekti koji će poboljšati 

protočnosti prometa i infrastrukturu na području grada? 

 

Gradonačelnik  

Kad govorite o bitnim i nebitnim stvarima, sve su stvari bitne, ustroj prometa rotor Caska 

molim pročelnika da odgovori. 

 

Ante Dabo, pročelnik Upravnog odjela  

Što se tiče rotora Caska nije bila izdana lokacijska dozvola, trebalo je projekt doraditi i što se 

tiče elaborata izrađivaču je predana sva dokumentacija. Grupa koja je radila studiju izvukla je 

najbolje iz toga i do idućeg ljeta bi se krenulo u realizaciju. 

 

Vijećnik Ante Dabo 

Ja sam pitao hoće li se prezentirati široj javnosti ta studija jer mislim da je bitno mišljenje 

građana. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Ja najviše slušam ljude iz komunalnog sustava i što mi oni sugeriraju jer oni znaju. 

 

Vijećnik Ante Dabo  

Niste ništa rekli u izvještaju a bitno je, proces okrupnjavanja i definiranje uslužnih područja 

Znam da je prijepor oko povećanja cijena i oko nekih tehničkih organizacijskih oblika, kakva 

će organizacijska struktura biti i svi projekti vezani uz vodnu infrastrukturu i odvodnju su za 

svaki grad i općinu jako bitni. Kako Grad Novalja i komunalno društvo stoji po tom pitanju, 

gdje je stalo i u kojoj je fazi sada? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Obustavljen je postupak jer je 40 jedinica lokalne samouprave prema Ustavnom sudu 

podnijelo tužbu da ospore tu odluku koja bi trebala ići prema okrupnjivanju u ovom uslužnom 

području. Prijedlog je da u naše uslužno područje Južnog ogranka Hrvatskog primorja budu 

ustrojene 4 jedinice Senj, Rab i Lopar, Novalja i Pag-Povljana-Kolan. Stav je našeg 
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komunalnog poduzeća da se izbori za samostalni pristup radi velikih količina vode 1 200 m3 

vode, koja se distribuira jer ispunjavamo uvjete. U slučaju da ne bi išlo onda ćemo morati 

prihvatiti ovaj model. 

Aglomeracija i još neki manji zahvati zadovoljit će potrebe za idućih 15 – 20 godina. 

Podrazumijeva se da ćemo u tom zajedničkom poduzeću biti izloženi solidarnostima jer treba 

se graditi aglomeracijski sustav Raba i Lopara,  a isto i Paga i Povljane.  U daljenjm period mi 

se možemo boriti za polaganje treće podmorske cijevi i ugradnju transportnog cjevovoda. Za 

iduću sezonu imat ćemo gotovu vodospremu Komorovac kao sigurnost za područje cijelog 

otoka Paga. 

 

Vijećnik Antonio Datković 

Selektiranje otpada;  od 01. srpnja se naplaćuje odvoz selektivnog  otpada na području Grada  

za gospodarske subjekte bez obzira što se odvaja karton, plastika. Zašto se ovo uvodi u sred 

ljeta,  da li je to trend koji će se nastavit i koja je poruka? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Možete ovo zatražiti u pisanoj formi pa ćemo uputiti Arburoži. 

 

Vijećnik Antonio Datković 

Aglomeracija; prije sezone je bilo priče da ide od Zubovića prema Metajni, a od Metajne se 

počelo kopati, da li aglomeracija ide po planu? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Mjesni odbori Zubovići i Metajna dali su suglasnost BK montaži za izvođenje radova tijekom 

ljeta između Zubovići i Metajne za pojedine dionice. Ove jeseni krenut će aktivnosti oko 

pročišćivača otpadnih voda Vrtić.  

 

Vijećnik Antonio Datković 

Mjesni odbori; realizacija sredstava predviđenih za mjesne odbore  bilo je rečeno da će se 

sredstva utrošiti  iza sezone pa me zanima da li je realizirano? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Sve što stoji u proračunu za 2022. godinu bit će ispoštovano.  

 

Pročelnik Ante Dabo 

Ono što smo rekli toga se držimo. Ugovori su potpisani, radovi će početi za desetak dana osim 

za Jakišnicu je jučer bilo otvaranje ponuda.  

Za stijenu u Zubovićima projekt je predan prošle godine za građevinsku dozvolu i nije se ništa 

pomaknulo. Ja sam pokrenuo razgovor sa građevinskim inspektorom ako bi mogli krenuti s 

radovima bez građevinske dozvole i sad čekam odgovor na to pitanje. 

 

Vijećnik Josip Škunca 

Mjesni odbor Novalja gdje smo podigli stavku od 700 000 na 1 200 000 za šetnicu Vrtić? 

 

Pročelnik Ante Dabo 

Što se tiče šetnice oko punte Vrtića natječaj je proveden, ugovor bi trebao biti uskoro potpisan 

i  radovi idu za 15 ak dana. 

 

Vijećnik Josip Škunca 

Mjesni odbor Metajna, šetnica Zaglava? 
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Pročelnik Ante Dabo 

Odabran je izvođač, ugovor potpisan  i za desetak dana će krenuti radovi. 

 

Vijećnik Tomislav Vidas 

Vezano za školu; sad je uveden cjelodnevni boravak, dogradnja škole? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

U 10. mjesecu kreće apliciranje mi smo ušli u 50 pilot projekta dogradnje osnovnih škola. 

 

Vijećnik Aleksij Škunca  

Državni tajnik je obećao da će Vlada raspisati natječaj za osnovno i srednje školstvo i to ide 

jer je Europa osigurala sredstva. 

 

Vijećnik Josip Škunca 

U školi kronično nedostaje papira, ručnika pa ako škola nema predlažem da mi nekako 

nabavimo ili od dnevnica ili na neki drugi način. 

 

Vijećnik Aleksij Škunca 

Problem je u ponašanju nekih učenika koji zaštopaju, ne možemo tamo postaviti kamere ni 

nadzor. Radimo na tome, papira ima dovoljno, dozatora i sapuna, dakle to je kućni neodgoj i 

pokušavamo to selektivno rješavati  jer smo imali neka loša iskustva. 

 

Vijećnik Ante Dabo 

Usput je spomenuto u izvještaju vezano za prostorno planiranje. Ovog ljeta je bilo nekoliko 

planova na javnom uvidu i ovdje ću se osvrnuti na dva plana. Prvi je Izmjena i dopuna UPU-a 

Dubac-Varsan. Na Gradskom vijeću je od strane vijećnika Zlatka Vidasa bilo postavljeno 

pitanje bespravne gradnje pogotovo na potezu od Novalje prema Lunu i konkretno se 

spomenuo i taj lokalitet. Mi smo čovjeku koji je izgradio četiri kuće na tom području bez 

građevinske dozvole i ne želi da javni put ide preko njegove parcele, imali smo šest dana za 

javni uvid s prijedlogom da se preko tuđih parcela izađe na more, a ne preko njegove. Znači 

mi nagrađujemo bespravnu gradnju. Zašto? 

 

Prostorni plan Grada, vrlo važan plan i da je neka manja izmjena pa u ljeti imati javni uvid ali 

u špici sezone imati javni uvid za nešto ovako važno.  

POS-ove stanove smo maknuli i imamo u Prostornom planu 30 stanova,  izgrađenost 0,25 u 

cijeloj Novalji je 0,20,  rade se poslovni objekti s visinom vijenca 11 m, ali još gore, ovdje su 

nazočni neki vijećnici HDZ-a koji su bili u prošlom sazivu, zamislite parcela od 160 m2 i iza 

nje parcela od 300 m2. Između tih parcela ide gradski put i tu imamo hotel za liječilišni 

turizam koji ima visinu vijenca 14 m. To je visina  sljemena  16 m ako je kosi krov i ako je 

uvučeni krov isto 16 m. 

Kada smo to dali hotelu Loži koji ima 1400 m2 tlocrta onda su neki vijećnici ovdje nazočni 

digli buku da je to više od zvonika novaljskog što nije točno. Sad imamo jednu malu parcelicu 

koja ide do 16 m visine u prijedlogu Prostornog plana na 160 m2 na takvu visinu i još gradsku 

parcelu puta između te dvije čestice.  

Znači, Urbanistički plan Dubac-Varsan nagrađujemo bespravnog graditelja 4 kuće bez 

dozvole i rješavamo prometnicu preko tuđih parcela i ovdje dozvoljavamo nelogičnost novi 

zvonik na parceli od 160 odnosno 460 m2.  Kako se to može desiti? 

Zvao sam Urbanistički Institut i struka to sigurno podržat neće jedino ako politika bude 

forsirala i osobno smatram da je ovo uvreda zdravom razumu ovakav prijedlog. 
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Gradonačelnik Ivan Dabo  

Vezano za ovu temu bio sam ovih dana baš u Urbanističkom institutu i oni su se pozitivno 

očitali u vezi te primjedbe. Jeste vi sudjelovali u javnoj raspravi? 

 

Vijećnik Ante Dabo 

Bila je sezona i nije bilo vremena. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

Znate koji je pritisak od strane ljudi za donošenje planova i sad bi mi trebali čekati s time. 

 

Vijećnik Ante Dabo  

Tražim odgovor u pisanom obliku na ova pitanja. 

  

Nakon završenog aktualnog sata predsjednik Matej Gušćić odredio je pauzu od 10 minuta. 

Vijećnici Ante Dabo, Antonio Datković, Vesna Šonje Allena i Tomislav Vidas napustili su 

sjednicu tako je sjednici nazočno 8 (osam) vijećnika.  

Predsjednik Matej Gušćić predložio je verifikaciju Zapisnika s X. sjednice Gradskog vijeća. 

Verifikacija Zapisnika s X. sjednice  Gradskog vijeća od 07. srpnja 2022.g. izvršna je bez 

primjedbi. 

Predsjednik Matej Gušćić predložio je zatim nadopunu dnevnog reda: 

 

1. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja. 

 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za prihvaćen je prijedlog za nadopunom dnevnog reda 

točkom 17. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Carić“ 

Novalja. 

 

 

1. Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje siječanj – lipanj 2022.godine. 

2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Novalje za 2022. godinu. 

3. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Novalje za 2022. godinu. 

4. Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa gradnje građevina za gospodarenje 

komunalnim otpadom za 2022. godinu. 

5. Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2022. godinu. 

6. Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2022. godinu. 

7. Prijedlog Odluke o II. izmjeni i dopuni Programa javnih potreba u kulturi za 2022. 

godinu. 

8. Prijedlog Odluke o II. izmjeni Programa javnih potreba u obrazovanju Grada Novalje  

za 2022. godinu. 

9. Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa javnih potreba u području djelovanja 

udruga građana za 2022. godinu. 

10. Prijedlog Odluke o I. izmjeni Odluke o utrošku dijela turističke pristojbe namijenjene 

poboljšanju uvjeta boravka turista na području Grada Novalje za 2022.g.  

11. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja Grada Novalje za 

razdoblje od 2023.-2029. godine. 



7 

 

12. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijih ponuditelja za kupnju dijela nekretnina na 

području poduzetničke zone Čiponjac II. 

13. Prijedlog Odluke o poništenju dijela Javnog natječaja za prodaju dijela nekretnina na 

području Poduzetničke zone Čiponjac II.  

14. Prijedlog Odluke o sklapanju Ugovora o međusobnim pravima i obvezama u svezi 

upravljanja zgradom Vatrogasnog doma u Novalji. 

15. Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije za obavljanje uslužne komunalne 

djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Grada Novalje. 

16. Prijedlog Odluke  o stavljanju izvan snage Odluke o izradi II. Ciljanih Izmjena i 

dopuna Urbanističkog plana uređenja dijela ugostiteljsko-turističke zone Dabi-Vidasi 

(2. dio). 

17. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Carić“ 

Novalja. 

 

       

 

AD/1 Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje siječanj – lipanj 2022.godine 

 Gradonačelnik Ivan Dabo u uvodnom izlaganju osvrnuo se i na aktivnosti koje su 

navedene u ovom Izvješću. 

Po Izvješću nije bilo rasprave te je predsjednik Matej Gušćić konstatirao da se Izvješće prima 

na znanje i o njemu se ne glasuje. 

 

AD/2 Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Novalje za 2022. godinu 

Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut i upoznala 

vijećnike sa stanjem prihoda i rashoda Proračuna za prvih šest mjeseci 2022. godine te izvršila 

usporedbu sa 2019. godinom. 

U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca konstatirao je da je realizacija proračuna od 33% dobar 

tempo za naprijed, napredak, ali i umješnost pregovaranja. Ovo je veliki investicijski ciklus te 

se nada da će ovo napraviti veliki iskorak u budućnost. 

Pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut iznijela je i podatke o ostvarenju proračuna za 

prvih osam mjeseci gdje se također  pokazuje povećanje u odnosu na 2019. i 2021. godinu. 

Po iznesenom nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) vijećnika za i 1(jednim) suzdržanim Gradsko vijeće usvojilo je 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Novalje za 2022. godinu. 
  

 

AD/3 Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Novalje za 2022. godinu 

Pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut iznijela je uvodno obrazloženje za prijedlog II. 

izmjena i dopuna Proračuna za 2022. godinu te upoznala vijećnike sa stavkama za koje se 

predlaže povećanje ili smanjenje. 

Po iznesenom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na 

glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donijelo je  

II. izmjene i dopune Proračuna Grada Novalje za 2022. godinu 
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AD/4 Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa gradnje građevina za gospodarenje 

komunalnim otpadom za 2022. godinu 

Pročelnik Ante Dabo iznio je obrazloženje za prijedlog izmjena Programa prema kojem se, u 

skladu sa stavkama proračuna mijenja stavka predviđena za izgradnju reciklažnog dvorišta. 

Očekivani natječaj se nije dogodio stoga je nužno i predlaže se odustati od predviđene stavke. 

Predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika.  

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o II. izmjenama 

Programa gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpadom za 2022. godinu 

 

AD/5 Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa građenja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

Pročelnik Ante Dabo u uvodnom obrazloženju upoznao je vijećnike sa prijedlogom za 

izmjenu Programa prema kojem se financira izgradnja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture, a odnosi se na izmjenu stavke za rekonstrukciju i dogradnju sportskog centra, 

projektnu dokumentaciju, otkup čestica za izgradnju infrastrukture, nabavu komunalne 

opreme i širenje javne rasvjete. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 8 vijećnika.  

Glasovanjem, za 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o II. izmjenama 

Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 

 

AD/6 Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2022. godinu 

Pročelnik Ante Dabo u uvodnom izlaganju upoznao je vijećnike sa stavkama Programa kod 

kojih je došlo do izmjene, a to su: prometna signalizacija, održavanje vodoopskrbnih i 

objekata odvodnje, uređenje i održavanje zelenih površina, uređenje i održavanje plaža, 

čišćenje javnih površina i održavanje javne rasvjete. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o II. izmjenama 

Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 

 

AD/7 Prijedlog Odluke o II. izmjeni i dopuni Programa javnih potreba u kulturi za 

2022. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s izmjenama 

do kojih je došlo u programu prema kojem se financiraju aktivnosti kulture, a odnosi se na 

zaštitu arheološke baštine i djelatnosti Centra za kulturu. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje  

kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donijelo je  

Odluku o II. izmjeni i dopuni Programa javnih potreba u kulturi za 2022. godinu 

 

AD/8 Prijedlog Odluke o II. izmjeni Programa javnih potreba u obrazovanju Grada 

Novalje  za 2022. godinu 

U uvodnom izlaganju pročelnica Silvija Hodak Tauzer upoznala je vijećnike s prijedlogom za 

izmjenu stavki u programu prema kojem se financiraju aktivnosti obrazovanja, a odnosi se na 

povećanje stavke za financiranje produženog boravka djece u osnovnoj školi te financiranje 

materijalnih rashoda dječjeg vrtića. 
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Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o II. izmjeni 

Programa javnih potreba u obrazovanju Grada Novalje za 2022. godinu 

 

AD/9 Prijedlog Odluke o II. izmjenama Programa javnih potreba u području djelovanja 

udruga građana za 2022. godinu 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom izlaganju upoznala je vijećnike s prijedlogom 

programa prema kojem se financiraju aktivnosti udruga na području Grada Novalje. 

Po predloženom nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 8 vijećnika.  

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o II. izmjenama 

Programa javnih potreba u području djelovanja udruga građana za 2022. godinu 

  

AD/10 Prijedlog Odluke o I. izmjeni Odluke o utrošku dijela turističke pristojbe 

namijenjene poboljšanju uvjeta boravka turista na području Grada Novalje za 2022.g.  

Pročelnica Ivana Kurilić u uvodnom izlaganju upoznala je vijećnike sa izmjenama do kojih je 

došlo u programu utroška turističke pristojbe namijenjene poboljšanju boravka turista, a to 

povećanje sredstava utrošit će se za uređenje javnih površina. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 8 vijećnika.  

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  Odluku o I. izmjeni 

Odluke o utrošku dijela turističke pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka 

turista na području Grada Novalje za 2022.g.  

 

 

AD/11 Prijedlog Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja Grada Novalje za 

razdoblje od 2023.-2029. godine 

Savjetnik za pravne poslove Ivan Peranić u uvodnom obrazloženju upoznao je vijećnike s 

prijedlogom kojim bi se pokrenula izrada Plana razvoja Grada. Plan razvoja kao strateški i 

planski dokument ima za svrhu osigurati gospodarski rast i razvoj te pridonijeti poboljšanju 

kvalitete života lokalnog stanovništva te pomoći gradu razviti koordinirani institucionalni 

okvir koji služi građanima i pridonosi realizaciji postavljenih ciljeva.   

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o pokretanju 

postupka izrade Plana razvoja Grada Novalje za razdoblje od 2023.-2029. godine 

 

AD/12 Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijih ponuditelja za kupnju dijela nekretnina 

na području poduzetničke zone Čiponjac II 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s uvjetima i 

tijekom natječaja koji je raspisan Odlukom Gradskog vijeća, Klasa: 024-02/22-01/07, 

URBROJ: 2125-6-01/01-22-01 od 18. ožujka 2022.g. te je tekst natječaja objavljen u 

dnevnom tisku (Zadarski list), na web-stranici i oglasnoj ploči Grada Novalje dana 24. ožujka 

2022.g. Na natječaj je pristiglo pet ponuda od čega dvije nisu bile valjane. 

Po pregledu ponuda Povjerenstvo je dana 5. rujna 2022. g. utvrdilo prijedloge najpovoljnijih 

ponuditelja u odnosu na dio nekretnine kč.br. 1838/1 k.o. Novalja (Polje 1, 2 i 3) te u odnosu 

na dio nekretnine kč.br. 1838/1 i dio nekretnine kč.br. 1838/198 k.o. Novalja (Polje 5).  

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 8 vijećnika. 
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Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donijelo je 

Odluku o izboru najpovoljnijih ponuditelja za kupnju dijela nekretnina na području 

poduzetničke zone Čiponjac II 

 

AD/13 Prijedlog Odluke o poništenju dijela Javnog natječaja za prodaju dijela 

nekretnina na području Poduzetničke zone Čiponjac II 

Gradsko vijeće Grada Novalje na sjednici održanoj dana 18. ožujka 2022. g. donijelo je 

Odluku o raspisivanju javnog natječaja za prodaju dijela nekretnina na području Poduzetničke 

zone Čiponjac kojom je raspisalo javni natječaj za prodaju dijela nekretnine na području 

Poduzetničke zone Čiponjac II prema kartografskom prikazu koji je priložen predmetnoj 

Odluci. Predmet prodaje nekretnina jesu dijelovi neizgrađenih građevinskih nekretnina (k.č. 

1838/1 i 1838/198) na području Poduzetničke zone Čiponjac  II, upisanih u zk.ul. 4479 i zk. 

ul. 6730, k.o. Novalja, u vlasništvu Grada Novalje. Povjerenstvo za provedbu natječaja dana 

11. travnja 2022. g. provelo je javno otvaranje ponuda te je utvrđeno da je na javni natječaj 

pristiglo ukupno 5 (pet) ponuda. Pregledom pristiglih ponuda za nekretninu označenu kao 

Polje 4 utvrđeno je da je su za istu pristigle ukupno 2 (dvije) ponude, i to Ponuda 1 

ponuditelja Sunturist d.o.o. i Ponuda 4 ponuditelja Obrt „Auto Beri“, vl. Berislav Šimag. 

Pregledom Ponude 4 utvrđeno je kako je ista podnesena izvan roka slijedom čega je ista kao 

nepravodobna odbačena te se dalje nije razmatrala. Pregledom Ponude 1 utvrđeno je kako za 

istu nije plaćena jamčevina niti ponudi prileži dokaz o plaćenoj jamčevini kao dio obveznog 

sadržaja ponude, pa je sukladno utvrđenom ista odbačena i nije se dalje razmatrala. 

Obzirom da nakon odbacivanja pristiglih ponuda dalje nije ostala niti jedna valjana ponuda, 

predlaže se poništiti javni natječaj u dijelu koji se odnosi na Polje 4.    

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o poništenju dijela 

Javnog natječaja za prodaju dijela nekretnina na području Poduzetničke zone Čiponjac 

II 

 

AD/14 Prijedlog Odluke o sklapanju Ugovora o međusobnim pravima i obvezama u 

svezi upravljanja zgradom Vatrogasnog doma u Novalji 

Savjetnik za pravne poslove Ivan Peranić upoznao je vijećnike s prijedlogom kojim bi se 

objekt Vatrogasnog doma u Novalji predao na korištenje DVD Novalja. Grad Novalja vlasnik 

je nekretnine oznake  k. č. br. 1772/1, upisane u zk. ul. 1781 k.o. Novalja-I, a nekretnine koja 

u naravi predstavlja zgradu Vatrogasnog doma u Novalji s pripadajućom opremom.  

 

Dobrovoljno vatrogasno društvo Novalja (dalje: DVD Novalja) neprofitna je udruga osnovana 

s ciljem unapređenja sustava zaštite od požara i vatrogastva na području djelovanja, odnosno 

na području Grada Novalje. Kao korisnik bespovratnih sredstava fondova Europske unije u 

svrhu provedbe projekta „Izgradnja i opremanje vatrogasnog doma i spremišta“ Grad Novalja 

Ugovorom zaključenim s Agencijom za plaćanja u poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom razvoju 

preuzeo je obvezu po primopredaji radova te ishođenju uporabne dozvole ulaganje ostvareno 

provedbom projekta prenijeti na upravljanje i korištenje DVD-u Novalja.  

Obzirom da je za rekonstruirani objekt ishođena uporabna dozvola te se isti koristi sukladno 

utvrđenoj namjeni, ispunjeni su uvjeti za predaju predmetnog objekta na korištenje i 

upravljanje DVD-u Novalja kao Korisniku ulaganja, stoga se Gradskom vijeću na razmatranje 

dostavlja  tekst Ugovora o međusobnim pravima i obvezama u svezi upravljanja Vatrogasnim 

domom u Novalji te predlaže donošenje Odluke o sklapanju Ugovora o međusobnim pravima 

i obvezama u svezi upravljanja zgradom Vatrogasnog doma  u Novalji. 
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Po predloženom nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 8 vijećnika.  

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o sklapanju 

Ugovora o međusobnim pravima i obvezama u svezi upravljanja zgradom Vatrogasnog 

doma u Novalji 

 

AD/15 Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije za obavljanje uslužne 

komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Grada Novalje 

Savjetnik za pravne poslove Ivan Peranić upoznao je vijećnike sa prijedlogom koji je do sada 

više puta bio predložen,  a odnosi se na obavljanje dimnjačarske djelatnosti. Odlukom 

Gradskog vijeća o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesiju u postupku davanja 

koncesije za obavljanje uslužne komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na području 

Grada Novalje,  KLASA: 024-02/22-01/37, URBROJ: 2125-6-02-22-2 od dana 07. srpnja 

2022. g. (dalje: Odluka)  imenovano je Stručno povjerenstvo za koncesiju te su predmetnom 

Odlukom utvrđene zadaće Stručnog povjerenstva. 

Postupajući u skladu s utvrđenim zadaćama Stručno povjerenstvo za koncesiju izradilo je 

Analizu davanja koncesije te dokumentaciju za nadmetanje u predmetnom postupku. 

Predloženom Obavijesti predlaže se pokrenuti aktivnosti u pravcu otvaranja javnog natječaja 

za obavljanje dimnjačarske djelatnosti. 

Gradonačelnik Ivan Dabo  predložio je da se razmisli o ponudi stipendije nekome tko bi se 

želio školovati za dimnjačara. 

Po predloženom nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 8 vijećnika.  

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Obavijest o namjeri 

davanja koncesije za obavljanje uslužne komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova 

na području Grada Novalje 

 

 

AD/16 Prijedlog Odluke  o stavljanju izvan snage Odluke o izradi II. Ciljanih Izmjena i 

dopuna Urbanističkog plana uređenja dijela ugostiteljsko-turističke zone Dabi - Vidasi 

(2. dio) 

U uvodnom obrazloženju voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje Gordana Vuković 

upoznala je vijećnike s razlozima koji su doveli do stavljanja izvan snage odluke koja je 

donijeta na sjednici održanoj 07. srpnja 2022. godine. 

Dana 03. kolovoza 2022. godine Upravni odjel za poslove lokalne samouprave i uprave, 

Odsjek za prostorno uređenje i zaštitu okoliša je zaprimio zahtjev tvrtke Sea Wiew MT 

Building d.o.o., Ulica Stjepana Gregorka 139, Ivanić Grad za obustavu izrade II. Ciljanih 

Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja dijela ugostiteljsko-turističke zone Dabi-

Vidasi (2. dio) iz razloga što je došlo do promjene vlasništva na k.č. br. 4087, 4085/2, 4085/1, 

4086 i 4084 sve k.o. Novalja Nova za koje je i pokrenuta izrada predmetnih Izmjena i dopuna 

Plana. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 1 (jednim) suzdržanim Gradsko vijeće donijelo je 

Odluku  o stavljanju izvan snage Odluke o izradi II. Ciljanih Izmjena i dopuna 

Urbanističkog plana uređenja dijela ugostiteljsko-turističke zone Dabi - Vidasi (2. dio) 
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AD/17 Prijedlog“ Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Carić 

Pročelnica Ivana Kurilić u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s prijedlogom za 

izmjenu Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića. Unatoč činjenici da je prije nešto više od godine 

dana otvoren novi dograđeni dio dječjeg vrtića u kojem je omogućen upis za 2 nove skupine 

djece, zbog rastućih zahtjeva roditelja za upisom djece u programe predškolskog odgoja, 

kapacitet dječjeg vrtića Carić je nedostatan. Iz tog razloga planira se otvoriti područni odjel 

dječjeg vrtića u mjestu Zubovići, obzirom da se tamo nalazi novouređeni objekt – župna kuća, 

koji je bio namijenjen za potrebe Župe Barbat. Obzirom da svećenik i dalje živi u mjestu 

Kolan, u dogovoru sa Zadarskom nadbiskupijom predlaže se da se navedeni objekt uredi 

sukladno pedagoškim standardima i koristi za potrebe dječjeg vrtića.  

Obzirom da se Zakon o predškolskom odgoju i obrazovanju izmijenio pojedine odredbe 

Odluke usklađene su sukladno izmjenama zakona. 

U raspravi vijećnik Aleksij Šunca pozdravio je inicijativu za osnivanje područnog odjela ali i 

napomenuo da postupak pokrenut 2015. godine nije zadovoljio potrebe što znači da je bilo 

loše planirano.  

Vijećnik Eugen Dabo podsjetio je da se u prošlom sazivu upozoravalo na propuste i upitao da 

li se sadašnji prostor može prenamijeniti da se zadovolje sve potrebe, a da ovo bude 

privremeno rješenje? 

Predsjednik Matej Gušćić zaključio je da će se ovom odlukom premostit problem, a kroz to 

vrijeme će se aktivno baviti dugoročnim rješenjem. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

8 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o izmjeni i dopuni 

Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića „Carić“. 

 

 

Završeno u 11,55 sati 

 

KLASA: 024-02/22-01/43 

URBROJ: 2125-6-02-22-2 

Novalja, 29. rujna 2022.g.   

 

 

 

Zapisnik izradila      Predsjednik  Gradskog vijeća  

 

 Lucie Zubović      Matej Gušćić, struč. spec. oec. 

 

 


